

FORM E
Appointment of Member as Representative of Professional Corporation

TO: The Registrar, College of Psychologists of New Brunswick

The undersigned professional corporation hereby appoints _____ of _____, who is a member in good standing of the College as agent, attorney and representative of the professional corporation for all purposes connected with the *Psychologists Act*, and the by-laws and rules of the College including the signing, certifying and delivering of any and all documents, forms, applications, reports, returns, documents and instruments on behalf of the professional corporation.

This appointment shall continue in force until a replacement representative is appointed and a new form of appointment is delivered to the Registrar.

DATED this ____ day of _____, 20____.

Name of Professional Corporation: _____

President

FORMULAIRE E
Désignation d'un membre pour représenter la corporation professionnelle

Destinataire : Registraire, Collège des psychologues du Nouveau-Brunswick

La corporation professionnelle soussignée désigne _____, de _____, membre en règle du Collège, pour agir comme mandataire, fondé de pouvoir et représentant de la corporation professionnelle à toutes les fins se rapportant à la *Loi sur les psychologues*, aux règlements administratifs et aux règles du Collège, y compris la signature, l'attestation et la délivrance des documents, formulaires, demandes, rapports, déclarations, documents et instruments pour le compte de la corporation professionnelle.

Cette désignation restera en vigueur jusqu'à la nomination d'un remplaçant et la remise d'un nouveau formulaire de désignation à la ou au registraire.

FAIT le _____ 20____

Nom de la corporation professionnelle : _____

President/Président(e)